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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

Bij brief van 19 mei 2016, ingekomen op 20 mei 2016, heeft u namens de 

fracties van de PvdA en de Socialistische Partij, schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u bekend met het burgerinitiatief Aireas, dat luchtkwaliteitsmetingen uit 
wil voeren gedurende de twee weken in juni dat Eindhoven Airport vanwege 
baanonderhoud gesloten is en in de periode daarna als de luchthaven weer 
operationeel is? 
Antwoord: Ja. Er hebben drie gesprekken plaatsgevonden die georganiseerd 

waren door Aireas waarbij ook de provincie aanwezig was. 

  

2. Kan er volgens u waardevolle (vernieuwende) informatie over het leefmilieu 
rondom de luchthaven worden gegenereerd door luchtkwaliteitsmetingen te 
doen op het moment dat er een langere periode niet wordt gevlogen? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Ja, maar niet op het moment dat er forse onderhoudswerkzaamheden 

plaatsvinden. Tijdens deze periode vinden veel werkzaamheden plaats 

(asfaltlaag wegfrezen, nieuwe laag aanbrengen, honderden 

transportbewegingen, etc.), die het vastleggen van een veronderstelde 

“nulsituatie” als referentie ernstig verstoren. 
 

3. Op welke wijze voelt uw college zich verantwoordelijk voor een gezond 
leefmilieu rondom Eindhoven Airport? 
Antwoord: Wij voelen ons zeer verantwoordelijk, daarom is in het nieuwe 

Provinciaal Milieu- en Waterplan 2016-2021(PMWP) de gezonde leefomgeving 

één van de belangrijkste speerpunten. Momenteel wordt een “Brabantse Health 
Deal” opgesteld (vanuit Brabantstad samen met de waterschappen, GGD-en en 

de provincie). Hierin wordt Eindhoven Airport ook meegenomen. Deze deal 
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wordt een van de projecten uit de dynamische uitvoeringsagenda van het 

PMWP. 

 

4. Klopt de berichtgeving in het Eindhovens Dagblad, dat de gemeente 
Eindhoven een bedrag van € 35.000 heeft toegezegd voor de 
luchtkwaliteitsmeting, maar dat het budget (€ 100.000) van Aireas nog niet rond 
is? 
Antwoord: Nee, voor zover de vraag betrekking heeft op de toezegging van de 

gemeente Eindhoven. Ja, voor zover de vraag betrekking heeft of het 

beschikbaar zijn van het totale bedrag.  

Tijdens het laatste overleg werd een voorstel gepresenteerd, gericht op een 

meetcampagne ten bedrage van ca. € 1 ton. Alle bij Aireas betrokken partijen 
zouden onderzoeken wat hun bijdragen konden zijn. Door geen van de partijen 

zijn echter concrete toezeggingen gedaan. Inmiddels is besloten, na afstemming 

met de gemeente Eindhoven, dat er geen noodzaak is om dit tijdens de 

onderhoudsperiode uit te voeren.  

 

5. Bent u benaderd door Aireas om een bijdrage te leveren aan de 
luchtkwaliteitsmeting tijdens de sluiting van de luchthaven en als de luchthaven 
weer operationeel is? 
Antwoord: Ja. Dit is gebeurd tijdens de eerder genoemde overleggen. 

 

6. Bent u bereid om op korte termijn (alvorens de luchthaven wordt gesloten) in 
gesprek te gaan met Aireas, de gemeente Eindhoven en de omliggende 
gemeenten om de luchtkwaliteitsmetingen alsnog mogelijk te maken? 
Antwoord: Wij werken al jaren samen met het burgerinitiatief Aireas en willen dit 

ook blijven doen. Een (gedegen) onderzoek bij Eindhoven Airport en met name 

van ultrafijnstof, is van belang om inzicht te krijgen in een fysiek gezonde 

leefomgeving. Dit is een van de doelstellingen uit het PMWP.  

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk mw. ir. A.M. Burger 
 

 


